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Zápis z 23. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 dne 19. 05. 2021 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin, jednání řídil předseda výboru p. Mikuláš Pobuda, který 
přivítal všechny přítomné členy. 
  
Přítomni: Mikuláš Pobuda, Mgr. Zuzana Freitas Lopesová, Mgr. Tereza Hauffenová, 
Mgr. Pavel Mareš, Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Veronika Žolčáková 
 
Nepřítomni: PaedDr. Martin Sekal – omluven  
 
Hosté: dle prezenční listiny  
  
 
1. Schválení programu 23. zasedání VSZ 

 
1. Schválení programu 23. zasedání VSZ 
2. Určení ověřovatele  
3. Informace o schválení zápisu z 22. zasedání VSZ 
4. Materiál „Návrh na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu městské části Praha 10 spolku 

YMCA Praha na zajištění provozu nízkoprahového zařízení pro děti a mládež v Praze 10“ 
5. Materiál „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci 

vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti za 1. čtvrtletí 2021“ 
6. Materiál „Informace o studijních výsledcích studentů VŠ a VOŠ, kterým je poskytováno 

stipendium“ 
7. Materiál „Informace o Pravidlech pro přijetí a odmítnutí zájemce o pobytové služby 

poskytované Centrem sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 10, p. o.“ 
8. Materiál „Vyhodnocení plnění priorit Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti 

sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2017-2020 za 
období 2019-2020“  

9. Materiál „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 na období 2021-2022 – 
prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních 
a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2021-2024“ 

10. Koncepce rodinné politiky  
11. Materiál „Návrh na schválení smlouvy o partnerství s finančním příspěvkem v rámci 

realizace projektu v oblasti řešení problematiky bezdomovectví, podpořeného dotací z 
rozpočtu hlavního města Prahy“  

12. Diskuse 
 
 

Hlasováno o programu v navržené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6  0 0 
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2. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu byla navržena Mgr. Veronika Žolčáková.  
 

Hlasováno o ověřovateli:  

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
 

 

3. Informace o schválení zápisu z 22. zasedání VSZ 
 

Zápis z 22. zasedání VSZ byl schválen předsedou VSZ a ověřen určeným ověřovatelem zápisu. 
Zápis byl rozeslán členům VSZ. Ani na dnešním jednání nebyly vzneseny k zápisu připomínky.  
 
Předseda VSZ dal hlasovat o tom, že přítomní hosté mohou vystupovat bez hlasování VSZ, 
pouze po udělení slova předsedou VSZ.  

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
 
 

4. Materiál „Návrh na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu městské části Praha 
10 spolku YMCA Praha na zajištění provozu nízkoprahového zařízení pro děti a 
mládež v Praze 10“ 

 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 14. 5. 2021. Materiál představila Bc. Linda 
Zákorová, vedoucí oddělení sociální práce. Plánovanou službu pak za spolek YMCA představil 

    
 
Diskuse: O. Počarovský, P. Mareš, Z. Freitas Lopesová  
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/01: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Návrh na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu městské části Praha 
10 spolku YMCA Praha na zajištění provozu nízkoprahového zařízení pro děti a mládež 
v Praze 10 (P10-222168/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ.  

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
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5. Materiál „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 v 
rámci vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti za 1. 
čtvrtletí 2021“ 

 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila Mgr. Petra 
Jonášová, vedoucí oddělení zřízených organizací a zdravotnictví.  
 
Mgr. Počarovský upozornil na svůj možný střet zájmů.  
 
Diskuse: T. Hauffenová, O. Počarovský   
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/02: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 v 
rámci vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti za 1. čtvrtletí 
2021 (P10-209210/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ.  

 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
 
 
 

6. Materiál „Informace o studijních výsledcích studentů VŠ a VOŠ, kterým je 
poskytováno stipendium“ 

 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila Mgr. Petra 
Jonášová, vedoucí oddělení zřízených organizací a zdravotnictví.   
 
Diskuse: P. Mareš 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/03: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
bere na vědomí materiál „Informace o studijních výsledcích studentů VŠ a VOŠ, kterým je 
poskytováno stipendium (P10-183614/2021/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ.  

 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
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7. Materiál „Informace o Pravidlech pro přijetí a odmítnutí zájemce o pobytové služby 
poskytované Centrem sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 10, p. o.“ 

 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila paní Eva 
Lexová, ředitelka CSOP.  
 
Diskuse: V. Žolčáková, Z. Freitas Lopesová 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/04: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
bere na vědomí materiál „Informace o Pravidlech pro přijetí a odmítnutí zájemce o pobytové 
služby poskytované Centrem sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 10, p. o. (P10-
204988/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ.  

 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

4 0 2 
 
 
 

8. Materiál „Vyhodnocení plnění priorit Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti 
sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2017-
2020 za období 2019-2020“ 

 
 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila Bc. Linda 
Zákorová, vedoucí oddělení sociální práce.   
 
Diskuse: - 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/05: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Vyhodnocení plnění priorit Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti 
sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2017-2020 za období 
2019-2020 (P10-204155/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ.  

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
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9. Materiál „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 na období 

2021-2022 – prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje a udržitelnosti 
sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2021-
2024“ 

 
 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila Bc. Linda 
Zákorová, vedoucí oddělení sociální práce.   
 
Diskuse: - 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/06: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 na období 
2021-2022 – prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních a 
návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2021-2024 (P10-174500/2021) 
a souhlasí s jeho předložením RMČ.  

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

4 0 2 
 
 

10. Koncepce rodinné politiky 
 

Podkladový materiál „Koncepce rodinné politiky MČ Praha 10 pro období 2021-2027“ byl 
členům VSZ rozeslán 13. 5. 2021. Materiál představila Bc. Iva Hájková, vedoucí oddělení 
strategického rozvoje a participace.  
 
Diskuse:  V. Žolčáková    
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/07: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
  

I. bere na vědomí pracovní verzi rodinné politiky a doporučuje jí, po vypořádání 
připomínek předložit RMČ a ZMČ  

II. doporučuje zpracovat návrh akčního plánu rodinné politiky pro rok 2022 
 
 
 
  

Výsledek hlasování:   
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Pro Proti Zdržel se hlasování 
4 0 2 

 

Po hlasování o usnesení, k doplňujícímu dotazu V. Žolčákové na další harmonogram 
schvalování koncepce rodinné politiky, uvedl M. Kočí, že zítra k tomu má pracovní schůzku s 
tajemnicí pracovní skupiny paní  kde se bude řešit i harmonogram. 

 
 

11. Materiál „Návrh na schválení smlouvy o partnerství s finančním příspěvkem v rámci 
realizace projektu v oblasti řešení problematiky bezdomovectví, podpořeného 
dotací z rozpočtu hlavního města Prahy“ 
 

 
Podkladový materiál byl členům VSZ rozeslán 14. 5. 2021. Materiál představila Bc. Linda 
Zákorová, vedoucí oddělení sociální práce.   
 
Diskuse: O. Počarovský, P. Petřík, M. Kočí  
 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/08: 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Návrh na schválení smlouvy o partnerství s finančním příspěvkem 
v rámci realizace projektu v oblasti řešení problematiky bezdomovectví, podpořeného dotací 
z rozpočtu hlavního města Prahy (P10-219456/2021)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ 
a ZMČ.  
 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

4 0 2 
 
 
 
 

12. Diskuse 
 
Předseda poslal pozvánku na videokonferenční setkání k Malešickému areálu.  
 
Další jednání VZS by mělo proběhnout 23. 6. 2021.  

P. Mareš referuje o semináři „10 kroků k rodinné politice“ (14. 5. 2021) pořádaném Unií center 
pro rodinu. Jedním z garantů semináře byla i , vedoucí pracovní skupiny, jež 
zpracovávala koncepci rodinné politiky pro Prahu 10 a zároveň se účastnila prací na Koncepci 
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prorodinné politiky.  Na pátečním semináři bylo 80 účastníků, ve srovnání s minulými akcemi 
tohoto typu velké množství. Se svými příspěvky, které vyjadřovaly podporu rodinné politice, 
vystoupili Aleš Juchelka, Olga Richterová (která zdůraznila potřebu rodinné politiky a toho, aby 
byla postavená na datech), Markéta Pekarová Adamová, senátorka Šárka Jelínková a také 
radní Hl. m. pro sociální oblast a zdravotnictví Milena Johnová. Za Prahu 10 vystoupila 
starostka Renata Chmelová. 

P. Mareš informoval také o akci, která teprve proběhne, a to 2. 6. – závěrečný seminář projektu 
MPSV „Krajská rodinná politika“. Podle jeho informací se pan radní nezúčastní, takže na 
semináři za naši MČ vystoupí starostka Prahy 10 Renata Chmelová. 

I. Cabrnochová – jednání VSI – byl tam bod týkající se rozvozu obědů CSOP – byla vypovězena 
smlouva. Snad od 5. 11. mělo být vypsáno VŘ na nového provozovatele služby. Dotaz na stav, 
na VSI nedostala odpovědi.  
Ředitelka CSOP uvedla, že cílem je dostat se do třiceti korun za oběd, co jim klienti platí. M. 
Kočí doplnil, že VŘ doposud vypsáno nebylo, byl to požadavek na vedoucího OMP. Ten již na 
ÚMČ nepracuje, M. Kočí očekává, že nový vedoucí OMP zjedná rychle nápravu.  
     
 
Předseda VSZ poděkoval všem členům i hostům za účast na jednání a jednání v 18:00 hod. 
ukončil.  
 
V Praze 19. 5. 2021 
 
Schválil: M. Pobuda, předseda VSZ   
Ověřil:              Mgr. V. Žolčáková  


